
Protokół Nr XXX/08
z obrad XXX sesji Rady Miasta Piły odbytej w dniu 29 grudnia 2008r.

w sali sesyjnej Urzędu Miasta Piły
/czas trwania od godz. 14,00-15,00/

Obrady XXX sesji  otworzył  Przewodniczący Rady Miasta  Piły  Paweł  Jarczak
stwierdzając, iŜ w sesji uczestniczy 22 radnych / nieobecny Radny Jarosław Kotwica/
- lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący  Rady  powitał  przybyłych  gości  –  listy  obecności  stanowią
załączniki do protokołu.

Do przesłanego radnym porządku obrad nie wniesiono zmian.

Porządek przedstawia się następująco:

1. Sprawy regulaminowe:
a/ otwarcie sesji;
b/ stwierdzenie quorum.

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach
pomiędzy XXIX a XXX sesją Rady Miasta Piły.

3. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły  o pracach Prezydenta Miasta Piły  w
okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.

4. Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  Gminy  Piła  do  spółdzielni
mieszkaniowej.

5. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XI/123/03 Rady Miejskiej w Pile z
dnia 26 sierpnia 2003r. w sprawie Statutu Gminy Piła.

6. Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta Piły na 2008r.
7. Interpelacje i zapytania.
8. Sprawy róŜne.
9. Zamknięcie obrad.

Ad-2/

Przewodniczący  Rady  złoŜył  informacj ę  o  podejmowanych  działaniach
pomiędzy XXIX a XXX sesją Rady Miasta Piły.

Informacja przyj ęta została do akceptującej wiadomości.
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Ad-3/

Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  o  pracach  Prezydenta  Miasta  Piły  w
okresie  międzysesyjnym,  zwłaszcza  z  wykonania  uchwał  Rady  Miasta  Piły
przyj ęte zostało bez uwag – sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.

Ad-4/

Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  Gminy  Piła  do  spółdzielni
mieszkaniowej przedstawił Prezydent Jerzy Wołoszyński.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-5/

Projekt  uchwały zmieniającej uchwałę  Nr XI/123/03 Rady Miejskiej  w Pile z
dnia 26 sierpnia 2003r. w sprawie Statutu Gminy Piła omówił Radny Prawa i
Sprawiedliwości Hubert Ciechanowski.

Wiceprzewodniczący  Rady  Andrzej  Czapiewski  przedstawił  stan  prac  nad
statutem informując, Ŝe nadal trwa oczekiwanie na odpowiedź Komisji Heraldycznej
w sprawie herbu.  Ponadto stwierdził,  Ŝe w momencie otrzymania odpowiedzi trzeba
będzie podjąć uchwałę o przedłuŜeniu działalności Komisji Statutowej.

Radny Rafał  Zdzierela zgłosił  wniosek o odesłanie ww. projektu  uchwały do
Komisji Rady i ponowne przedłoŜenie go na sesji styczniowej.

Za  powyŜszym  wnioskiem  opowiedziało  się  12  radnych,  8  radnych  było
przeciwnych,  2  radnych  wstrzymało  się  od  głosu,  wniosek  przyjęty  został
większością głosów.

Ad-6/

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w budŜecie  miasta  Piły  zreferowała  Pani
GraŜyna Brończyk.
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Na pytania  Radnej  Mirosławy Rutkowskiej-Krupka  dodatkowych informacji
udzieliła Naczelnik Wydziału Oświaty Ilona Bogucka.

Za  podjęciem uchwały  głosowało  18  radnych,  3  radnych  wstrzymało  się  od
głosu, uchwała podjęta została większością głosów – uchwała stanowi załącznik do
protokołu.

Ad-7/

W punkcie interpelacje i zapytania głos zabrali:

Radna  Maria  Miler  zgłasiła  sprawę  braku  na  stronie  BIP  pełnych   informacji
dotyczących przetargów nieruchomości, jako przykład podała nieruchomość przy ul.
Magazynowej  – odpowiedzi  udzielił  Prezydent  Paweł  Dahlke prezentując  stronę
BIP.

Radna Dorota Sokołowska wnioskowała o zamontowanie radaru na ul. Poznańskiej
na wysokości Stogrosza.

Radna  Mirosława  Rutkowska-Krupka  poruszyła  sprawę  konieczności
przeniesienia  kiosku  na  parkingu  przy  ul.  Wyspiańskiego  oraz  zapytała,  czy  w
kwocie 130 tys. wydanej na świąteczne oświetlenie miasta moŜliwe jest  częściowe
pozyskanie wyposaŜenia na rzecz gminy.

Radna Teresa Kasior  poruszyła sprawę  stojącej  wody w piwnicy w bloku przy
Placu Zwycięstwa 15.

Radny  Krzysztof  Muchewicz  wnioskował  o  częstsze  kontrole  policji  na  ul.
Śniadeckich.

Radny Jan Lus  poruszył sprawę braku chodnika za Wrzosem oraz przewracającej
się lampy ulicznej.

Odpowiedzi udzielił Prezydent Jerzy Wołoszyński.
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Ad-8/

W sprawach róŜnych głos zabrali:

Przewodniczący Rady Paweł  Jarczak  przedstawił  pismo Handlowej  Spółdzielni
SpoŜywców  SPOŁEM  MERKURY  dot.  obniŜenia  stawek  opłat  za  uŜytkowanie
wieczyste gruntów miejskich.

Radny Ryszard Pyziak podziękował Prezydentowi Miasta Zbigniewowi Kosmatce i
Radnemu Janowi Lus za aktywny udział w zbiórce Ŝywności.

Prezydent Miasta Zbigniew Kosmatka poinformował, iŜ realizując uchwałę Rady
dotyczącą MEC podpisano umowę z MEC, a wcześniej przekazano środki na konto
miasta.

Ad-9/

W związku z wyczerpaniem porządku  Przewodniczący Rady Miasta Piły Paweł
Jarczak zamknął obrady XXX sesji Rady Miasta Piły.

Protokołowała                                              Przewodniczący Rady Miasta Piły

Urszula Głąb                                                          Paweł Jarczak
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